
 Zápis č. 3/IV./2013 
 Krajské rady KO ČUS Kraje Vysočina  
  
 

Datum konání:  4. listopadu 2013 od 13,30 hod., ukončení 15,30 hod. 
Místo konání:  KO ČUS Kraje Vysočina 
Předsedající:  Ing. Vítězslav Holub – předseda KO ČUS Kraje Vysočina 
Přítomni: Ing. Vítězslav Holub, Kokeš Luboš, Václav Paulík, Mgr. Jiří Havlík, Milan 

Reich, Petr Honzl, Oldřich Bína, Pavel Pech, Alena Pajdová,Stanislav Teplan, 
PaedDr. Jiří Švec 

Omluveni:  
Hosté:  
Účast: 100% (regiony – 100 %, svazy 100 %) 

krajská rada byla usnášení schopná 
 
Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a návrh programu jednání 
2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 
3. Aktuální informace z činnosti ČUS 
4. Informace o hospodaření KO ČUS Kraje Vysočina k 31.10.2013 
5. Diskuse 
6. Usnesení a závěr 
 
Písemné přílohy k jednání: 
1. Vnitřní předpis KO ČUS Kraje Vysočina č.6/2013 
2. Výsledovka střediska 1 - Aparát k 31.10.2013 
3. Žádost o proplacení faktur – Bohumil Novák, triatlon 
   

1. Úvodní slovo předsedajícího a návrh programu jednání 
V úvodu jednání předsedající KO ČUS Kraje Vysočina přivítal přítomné členy Krajské rady (dále 

KR) a seznámil je s programem jednání.  
 

2. Schválení programu jednání a kontrola usnesení 
Program jednání KR byl všemi přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen 

předsedajícím. Kontrola usnesení: 
  
Usnesení č. 5,6,7,9,10,11/IV./2013 byla splněna. Usnesení č.8/IV./2013 nebylo splněno - 

vysvětlení uvedeno níže.. 
 

3. Aktuální informace z činnosti ČUS 
 
Petr Honzl – vysvětlil důvody, proč se zřízená Komise pro sport mládeže nesešla a nepředložila 

Krajské radě návrhy k projednání. Vzhledem k nevyjasněné situaci ohledně dotací z Kraje Vysočina 
(viz dopis hejtmana) byl předsedou Komise pro sport mládeže předložen Krajské radě KO ČUS Kraje 
Vysočina návrh na pozastavení aktivity nově zřízené komise. Po vyjasnění situace ve financování 
může být činnost komise opět obnovena. 

 
Usnesení č. 12/IV./2013 
Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina schvaluje návrh předsedy Komise pro sport mládeže 
na utlumení její aktivity a dle situace může být její činnost obnovena. 

 
KR byla informována o realizací webových stránek pro OS ČUS. KO ČUS Kraje Vysočina 

zakoupila modul webových stránek, které mohou OS ČUS využívat. Zároveň s tímto byla zakoupena 
pro KO ČUS Kraje Vysočina nová doména: www.sportvysocina.cz. Pod touto doménou jsou umístěny 
jednotlivé stránky OS ČUS. Celkový finanční objem byl 10 tis. Kč/OS ČUS (celkem 40 tis. Kč) a 
jednotlivá OS ČUS se budou podílet úhradou 50% nákladů tzn. 5 tis. Kč (celkem 20 tis. Kč). Jihlavská 
unie sportu má tuto problematiku již vyřešenu v předstihu. 27.9.2013 proběhlo školení pracovníků OS 
ČUS k této problematice. 

 
 
 



Usnesení č. 13/IV./2013 
Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina bere informaci o zřízení webových stránek OS ČUS 

na vědomí. 
 

 Předložení nové vnitřní směrnice KO ČUS Kraje Vysočina. Aktuálně vznikla potřeba vyřešit 
pravidla a evidenci udělených vyznamenání a ocenění, které KO ČUS Kraje Vysočina uděluje. Z 
tohoto důvodu byl Krajské radě KO ČUS Kraje Vysočina předložen k projednání návrh vnitřního 
předpisu č. 6/2013. 

 
Usnesení č. 14/IV./2013 
Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina schvaluje navrženou směrnici 6/2013 o pravidlech pro 

udělování vyznamenání a ocenění a o zásadách pro převzetí záštity a udělení ceny. 
 

4. Informace o hospodaření KO ČUS Kraje Vysočina k 31.10.2013 
 
Členové KR KO ČUS Kraje Vysočina byli informování o hospodaření KO ČUS k 31.10.2013 

střediska 1 - Aparát. Náklady jsou čerpány dle plánu a jejich výše je k 31.10.2013 ve výši 83,3 % 
plánu. Bylo konstatováno, že nedochází k výrazným odchylkám od plánovaného rozpočtu, vyjma 
nákupu "webových stránek" pro OS ČUS. Proto došlo v položce ostatní služby k překročení 
plánovaného rozpočtu. Příjmová stránka bude doplněna fakturací svazů, která proběhne v měsíci 
prosinci a dále ještě je očekávána dotace ze SR ČR z programu V. z ČUS. 

 
KR byla seznámena s dopisem hejtmana Kraje Vysočina o zamítnutí žádosti o dotaci na SCS pro 

rok 2014. 
 
KR byla seznámena s problematikou neuhrazených faktur svazu triatlonu za rok 2012. Další 

jednání o postupu řešení bude v rámci RK KO ČUS. Jednání RK KO ČUS se uskuteční 20. listopadu 
2013. 

 
KR byla dále seznámena se zhodnocováním volných finančních prostředků na spořícím účtu 

Komerční banky. 
 
Příprava rozpočtu na rok 2014.  
 
Usnesení č. 15/IV./2013 
Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vzala na vědomí informace k východiskům sestavení 

rozpočtu na rok 2014. V této chvíli není jasná především zdrojová část rozpočtu. Proto KR dává 
manažerovi plný mandát k jednání se všemi subjekty, týkající se všech záležitostí vedoucích k 
zajištění zdrojů pro činnost KO ČUS Kraje Vysočina. 

 

5. Diskuse, usnesení a závěr 
 

 Byl diskutován plán práce na rok 2014 a projednány termíny jednání Krajských rad. V této 
souvislosti bylo přijato následující usnesení: 
 
Usnesení č. 16/IV./2013 
Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina schválila plán činnosti KR na rok 2014. Činnost se 

bude odvíjet od aktuálních potřeb ČUS. Stejně tak budou připravována jednání KR, tzn. dle 
aktuálních potřeb. 

 

 Byla podána informace o provozu v období vánočních a novoročních svátků. Členové KR byli dále 
seznámeni s přípravou řádné inventarizace majetku KO ČUS Kraje Vysočina k 31.12.2013. V této 
souvislosti přijalo následující usnesení: 

 
 Usnesení č. 17/IV./2013 
 Krajská rada KO ČUS Kraje Vysočina vydala příkaz k provedení řádné inventarizace k 
31.12.2013 účetní jednotky KO ČUS Kraje Vysočina a stanovila tuto inventarizační komisi: 
Předseda:  Ing. Vítězslav Holub (předseda KO ČUS Kraje Vysočina) 
Členové Pavel Pech (místopředseda KO ČUS Kraje Vysočina) 
  Vladislava Kasalá (ekonomka KO ČUS Kraje Vysočina). 
 



 Členové KR byli informováni o novele občanského zákoníku, který vyjde v platnost v roce 2014. K 
této problematice absolvoval ing. Holub Vítězslav 22.10.2013 vzdělávací seminář. Problematika je 
velmi široká a je nezbytná součinnost s ČUS. Další informace budou sdruženým subjektům 
předávány postupně tak, jak budou k dispozici z ústředí. Prozatím můžeme více podrobností najít 
na webových stránkách ČUS - http://www.cuscz.cz/novinky/informace-k-novemu-obcanskemu-
zakoniku.html. K problematice nového občanského zákoníku připravuje ČUS seminář, který se pro 
pracovníky OS ČUS uskuteční v měsíci lednu 2014. 

 

 Členové KR byli seznámeni s navázáním kontaktů z mediálními partnery ČUS - Deník a Jihlavské 
listy na společné schůzce dne 1.11.2013. 

 

 Ing. Holub podal informace z jednání VV ČUS. 
 

 Ing. Holub informoval přítomné s nabídkou firmy Lemansport. Firma nabízí kompletní sportovní 
vybavení firem ERREA a MOLTEN.  
 

 Václav Paulík -  v diskusi hovořil především o realizovaných akcích Krajského svazu lyžařů - Open 
Třebíč, Šachy pro všechny a MČR v Havlíčkově Brodě a také o projektu Šachy do škol. 
 

 Stanislav Teplan informoval o bodovacích turnajích žactva a dalších soutěžích ve stolním tenise - 
Jihlava 1. liga žen, Havlíčkův Brod - extraliga mužů. 
 

 Jiří Švec – informoval o úspěšném zakončení atletické sezony. Mezinárodní závody proběhly 
úspěšně. 6.12.2013 bude vyhlášení ankety o nejlepšího krajského atleta. 
 

 Milan Reich – informoval o aktualizaci webových stránek Pelhřimova, dále hovořil o špatné 
spolupráci s krajským volejbalovým svazem – nejde se dohodnout. V této sezóně obnovují okresní 
přebor v ledním hokeji. 
 

 Luboš Kokeš – informoval o uskutečněné VH OS ČUS Třebíč 22.10.2013 – dohodli se, že 
schválení nového názvu a návrh na nových stanov odloží v souvislosti NOZ na jaro 2014. 
Informoval, že v těchto dnech bude v Třebíči probíhat kontrola dotace  Program IV. MŠMT – 
revizní komise z Prahy pro rok 2012, 2013 + žádosti 2014. 
 

 Alena Pajdová – informovala o VH Žďáru n/Sázavou – malá účast jen 51%. Problematická je  
komunikace s TJ v okrese Žďár nad Sázavou. 
 

 Oldřich Bína – VH bude zřejmě až příští rok 2014.  
 

 Diskuse byla vedena průběžně ke všem bodům jednání.  
 
Usnesení byla přijata v rámci programu dle jednotlivých bodů. V závěru jednání poděkoval 

předsedající  členům KR za účast a konstruktivní diskusi. 
 
Zapsal dne 4.listopadu 2013  
Ing. Holub Vítězslav 
 

 


